
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 17. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 45
Vil ministeren venligst oplyse, hvor store mængder råstoffer der er udvundet fra havet i de 
sidste fem år, og oplyse, hvor meget man forudser at den fremtidige indvinding vil stige? 
Det ønskes desuden oplyst, hvordan mængderne fordeler sig i mellem kvalitetsmaterialer 
og fyldsand. For kategorien kvalitetsmaterialer ønskes en opgørelse over, hvordan bru
gen af disse fordeler sig imellem de forskellige anvendelser i procent (f.eks. hvor meget 
der bruges til beton, andre byggematerialer, vej, anlæg mv.)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Sascha Faxe (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sascha.faxe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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